

Visit or Tour

We welcome you to visit the School of Nation's campus located on Rua do Minho, Taipa on our Public Information Day on **13 January 2024** .

FOR KINDERGARTEN 1 (Age 3) ONLY

This timeline applies to children who reach **3 years old before 31 December 2024**, who will be enrolling in Kindergarten 1 for the first time in Macau.

2024-2025- Kindergarten 1 Admissions

All applicants for K1 must register with the DSEDJ through the “Central Registration for Children Entering Kindergarten for the First Time”. The School will not accept any requests for K1 admissions outside of this channel.

1. **5 – 16 January 2024** , register with the DSEDJ in person or on its Central Registration Portal (<http://www.dsedj.gov.mo>)
2. **21 –23 February 2024**, visit the school to confirm the interview details and pay an application fee of MOP\$1,000.
3. **2 March 2024**, attend the interview day. The duration of the interview is about 50 minutes. Parents should arrive with their child at least 25 minutes prior to the scheduled interview time for registration. Parents will be required to complete a short questionnaire after registration. Children will be taken in groups for activities where they will be observed. One parent will accompany the child for this. Following this, parents will have a short interview together with their child.
On the Interview Day please present the “Interview QR Code” (a screenshot of which is recommended in advance).
4. **9 April 2024**, results will be announced on the DSEDJ website, school's website and send SMS.
5. **9 – 11 April 2024**, parents must confirm their choice of school on the DSEDJ website.
6. **From 12 April 2024** parents of the wait list students will be contacted directly.
7. **13 – 16 April 2024**, pay non-refundable and non-transferable deposit to reserve K1 seat.

General admission process:

1. A completed and signed application form (pick up from school or download from school website).
2. The following items must be submitted with your application form before the application will be considered:
 - Three recent photographs with one attached to the application form
 - If applicable, original and photocopies of report cards or transcripts of the last two school years. If reports are not issued in English or Chinese, please also provide an English translation
 - Photocopy of student's passport / Macau ID card / *Residence permit (* Non-Macau residents must possess a stay or residence permit for over 90 days issued by the authorised entity of the Macao SAR)
 - Photocopy of parents' passports / Macau ID cards
 - Photocopy of electricity, water, or phone bill
 - Non-refundable and non-transferrable application fee of MOP\$1,000 (in cash). If you are unable to visit the school, you may complete an online application, and settle the application fee which will include a service fee of MOP 15.
3. Upon receipt of your application and documents, you will be contacted to confirm the date and time for interview and placement test.
4. We accept applications throughout the academic year for all levels (except Form 6) when we have vacancies. Please inquire with the school before applying.

FOR ALL OTHER LEVELS APPLICANTS

The admissions process for 2024-2025 begins from **1 March 2024**. Upon receipt of your completed application forms, the School will arrange a date and time for placement test and interview. For applications received by **7 March 2024**, placement test and interview will be organized on **9 March 2024**. For applications received after 7 March 2024, the School will set a date and time for the placement test and interview.

16 March 2024, results will be announced on the school's website and send SMS.

Successful candidates must pay their deposit (non-refundable and non-transferable) between **13 – 16 April 2024**.

參觀校舍

歡迎有興趣人士於 2024 年 1 月 13 日蒞臨本校公眾資訊日，並參觀校舍。

學校地址 - 澳門氹仔米尼奧街。

幼稚園一年級(3 歲)

2024 年 12 月 31 日滿 3 歲的小童首次報讀幼稚園

2024-2025 學年幼兒園 K1 招生信息

所有 K1 申請學生必須先在 DSEDJ (教育局) 進行“幼兒首次入學中央登記”。學校不接收任何未經中央登記的學生。

1. **2024 年 1 月 5 日至 16 日** : K1 申請學生在教育局網頁/櫃台辦理“幼兒首次入學中央登記”。請登錄 DSEDJ 網站查詢有關中央登記的詳細信息。
(<http://www.dsedj.gov.mo>)
2. **2024 年 2 月 21 日至 23 日** : 已登記的學生來聯合國學校核實資料及繳納澳門幣 1,000 元的報名費。
3. **2024 年 3 月 2 日**: 為面談日期, 整個過程需時約 50 分鐘, 家長和學生至少在分配的時間之前 25 分鐘到校報到, 並完成一張短的問題。學生將會以小組的形式參與一些活動, 學校將對其觀察。學生只能有一位家長陪同入課室, 活動後老師將與家長及學生進行一個簡短的面談。
面談當天請家長出示“入學面談二維碼”(建議提前截圖備用)。
4. **2024 年 4 月 9 日** : 教育局網頁, 學校網頁公佈及發短訊通知正取生名單。
5. **2024 年 4 月 9 日至 11 日** : 家長必須於教育局網頁查詢及確認入讀的學校。
6. **2024 年 4 月 12 日起**錄取的候補生會直接電話通知家長。
7. **2024 年 4 月 13 日至 16 日**: 正取生繳納不可退換和轉讓的 K1 留位費。

一般入學程序:

1. 填妥及簽署的申請表(可到學校索取或從學校網頁下載)。
2. 以下文件必須與申請表格一起遞交，申請才會獲考慮：
 - 三張近照，其中一張附在申請表上。
 - 如果適用，請提供過去兩個學年的成績表或成績單原件和影印本。如果成績表不是以英文或中文發出的，請提供英文譯本。
 - 學生的護照 / 澳門身份證 / * 居留證影印本
(* 非澳門居民必須持本澳有權限實體發出超過 90 天在澳門居留或逗留許可的文件)。
 - 父母的護照 / 澳門身份證影印本。
 - 電費單，水費單或電話費單影印本。
 - 澳門幣 1,000 元不可退還及轉讓的報名費(親臨學校以現金支付)。
若沒法親臨學校提交報名資料，請通過本校網上報名系統提交申請和報名費，另需繳付澳門幣 15 元的平臺服務費。
3. 在收到您的申請和文件後，我校將與您聯繫，確認面試和入學考試的日期和時間。
4. 如有學額，我們都會在整個學年裡接受所有年級的申請（高中三除外）。申請前請諮詢學校。

其他班級的入學申請

2024-2025 年的申請入學程序從 2024 年 3 月 1 日開始。在收到填妥的申請表格後，學校會為學生安排入學考試和面試的日期和時間。在 2024 年 3 月 8 日前收到的申請，將在 2024 年 3 月 9 日安排考試和面試。

2024 年 3 月 7 日後收到的申請，學校會另設考試和面試的日期和時間。

2024 年 3 月 16 日：學校網頁公佈及發短訊通知錄取名單。

獲錄取者必須於 **2024 年 4 月 13 日至 16 日期間繳交留位費(不可退還及轉讓)。**